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Dokumentacija do koje je došao Istraživački centar MANS-a
konačno potvrđuje da je vrijednost zemljišta koje je predsjednik
Skupštine Crne Gore, Ivan Brajović prodao bila daleko veća od
tržišne, te da je kompletan posao Brajović fingirao kako bi
opravdao sticanje 150 hiljada eura, neophodnih za namirenje
dugova prema bankama.  14/11/2019
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NVO MANS u saradnji sa četiri nevladine organizacije dostavile
su Ministarstvu javne uprave brojne primjedbe na Nacrt Zakona o
slobodnom pristupu informacijama. Naime, predložene izmjene
suprotne su Ustavu Crne Gore, međunarodnim konvencijama,
kao i praksi Evropskog suda za ljudska prava, a istovremeno
sužavaju postojeća prava građana. Ključni problemi predloženih
izmjena Zakona nalaze se na linku http://www.mans.co.me/wp-
content/uploads/2019/11/MNE_primjedbe_5-NVO.pdf 06/11/2019
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 Istraživački centar MANS-a otkriva da je Ljiljana Stijepović,
supruga Slavoljuba Stijepovića, višegodišnjeg državnog
funkcionera koji se sumnjiči za pranje novca, potrošila  preko 215
hiljada eura na kupovinu nekretnina i vozila, što su sredstva koja
nisu prijavljena u imovinskom kartonu njenog supruga. Na zahtjev
za detaljnije objašnjenje o porijeklu novca, iz Kabineta
predsjednika Crne Gore, čiji je Stijepović generalni sekretar,
nismo dobili odgovor na ta pitanja.  11/11/2019

NVO MANS je organizovao konferenciju "Da li će Tara preživjeti
auto-put?" s posebnim osvrtom na uticaj izgradnje auto-puta na
životnu sredinu, na kojoj je zaključeno da Crna Gora ima ozbiljan
problem devastacije. Konferencija je bila koncipirana kroz dva
panela, pri čemu se u prvom govorilo o infrastrukturi i zaštiti
životne sredine (međunarodna iskustva i EU standardi), dok je
drugi panel bio posvećen izgradnji auto-puta i uticaju na
rijeku Taru (iskustva Crne Gore).  01/11/2019
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Analiza Istraživačkog centra MANS-a pokazuje da će zahvaljujući
izmjenama Vladinog planskog dokumenta, građevinska kompanija
„Čelebić“ na podgoričkom brdu Mihinja moći da gradi dvostruko više
stanova za tržište nego ranije. Na ovaj način je dodatno povećana
vrijednost nekada državnog zemljišta koje je ova kompanija kupila
bez javnog tendera. MANS je i ranije upozoravao da su izmjene
planske dokumentacije, koje se pokreću neposredno nakon prodaje
državne imovine, štetne po javni interes.  25/11/2019
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Istraživački centar MANS-a predao je Specijalnom državnom
tužilaštvu (SDT) kompletnu dokumentaciju do koje je došao tokom
istraživanja o spornoj prodaji blizu 4500 m2 zemljišta u vlasništvu
predsjednika Skupštine Crne Gore, Ivana Brajovića. Dokumentacija
do koje smo došli svjedoči o mogućim nezakonitim poslovima
predsjednika crnogorske Skupštine i potvrđuje sumnje da je posao
sa prodajom zemljišta poslužio samo kao paravan za ostvarivanje
prihoda od 150 hiljada eura.  14/11/2019
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Kakvi su trogodišnji učinci Vlade Duška Markovića na političkom i
ekonomskom planu, u emisiji "Načisto" kao gost u studiju, govorio
je i direktor Istraživačkog centra MANS-a, a na temu Tri godine
rada Vlade - ''čista petica'' ili "stara pjesmica?", kao i u kakvoj su
kondiciji crnogorsko društvo i institucije i koji su događaji obilježili
Markovićev mandat. Emisiju možete pogledati na linku:
https://www.youtube.com/watch?v=xEgW-SGpNOQ&t=661s 
28/11/2019

MANS već duže vrijeme pokušava da dođe do podataka o tome ko je
i na koji način dobio stan ili kredit od države, ali čak ni pored više
sudskih presuda u korist transparentnosti, Vlada Crne Gore i dalje
krije te podatke. Iz MANSa smatraju da je zabrinjavajuća najnovija
odluka Generalnog sekretarijata da sakrije konkretna dokumenta u
vezi dodjele stanova i kredita, kao i da upravo objavljivanje tih
informacija bi trebao da bude privi korak ka stvarnoj reviziji
dosadašnje stambene politike koju najavljuje Premijer.  22/11/2019
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http://www.mans.co.me/prodaja-zemlje-kao-paravan-za-sumnjivih-150-hiljada-eura
http://www.mans.co.me/pet-nvo-podnijelo-primjedbe-vlada-predlaze-zakon-o-skrivanju-informacija/
http://www.mans.co.me/nekretnine-i-audi-placeni-215-hiljada-eura-porijeklo-novca-nepoznato
http://www.mans.co.me/izvjestaj-sa-konferencije-da-li-ce-tara-prezivjeti-auto-put/
http://www.mans.co.me/umjesto-podgorickog-dedinja-novi-city-kvart
http://www.mans.co.me/mans-tuzilastvu-predao-dokumentaciju-o-brajovicu
https://www.youtube.com/watch?v=xEgW-SGpNOQ&t=661s
http://www.mans.co.me/uprkos-sudskim-presudama-vlada-crne-gore-i-dalje-krije-podatke-o-dodjeli-stanova/

